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Skrivelse till regionstyrelsen 

Låt medarbetarna ta del av Region 

Kronobergs överskott 

På regionstyrelsen den 13 april 2021 föreslog Socialdemokraterna under ärendet 

Årsredovisning Region Kronoberg 2020 att 40 av de 395 miljoner Region Kronoberg 

hade i överskott från nämnda år på olika sätt skulle gå till medarbetarna. Till svar 

på vårt förslag fick vi att detta inte är tillåtet enligt de bokföringstekniska regler 

som gäller. 

 

Region Kronobergs totala överskott 2020 landade på 395 miljoner kronor, ett 

resultat på 5,7 %. Över en femårsperiod är den genomsnittliga resultatnivån i 

Region Kronoberg 2,4 %. Av de 395 miljoner kronorna i överskott 2020 föreslogs 257 

miljoner läggas i en så kallad resultatutjämningsfond, detta var alla partier överens 

om. De 138 miljoner kronor som efter det kvarstår blir eget kapital. Det finns med 

andra ord verkligen utrymme att satsa på våra medarbetare som gör ett fantastiskt 

jobb alla dagar och alla år, men inte minst det senaste.  

 

Om beslut om att låta medarbetarna ta del av regionens överskott inte kan tas 

under ärendet Årsredovisning Region Kronoberg 2020 måste andra sätt att fatta 

beslut i samma andemening finnas. Exempelvis skulle ett ärende om tilläggsbudget 

för att fördela medel till medarbetarna kunna tas upp på dagordningen framöver.  

 

Socialdemokraterna vill att regionstyrelsen med anledning av pågående pandemi 

och de påfrestningar den innebär för medarbetarna skyndsamt ser över hur 

medarbetarna kan få ta del av satsningar av engångskaraktär, förslagsvis enligt den 

’modell’ Socialdemokraternas la fram regionstyrelsen 13 april 2021, där 20 miljoner 

fördelas till medarbetarna enskilt och 20 miljoner fördelas till verksamheterna att 

besluta om medarbetarinsatser för. 
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